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Ärende 4: Inriktningsärende 2023-2025

Det här ärendet handlar egentligen bara om att vi som kommunstyrelse mottagit
förvaltningens underlag inför den kommande budgetprocessen. Underlaget bygger på ett
beslut om mål och budget vi i Miljöpartiet inte stod bakom, hade vårt förslag gått igenom
hade förutsättningarna sett annorlunda ut.

Vi ser nu fram emot en process där de olika nämnderna på ett ärligt och transparent sätt
redovisar sina behov och hur det här underlaget skulle påverka respektive verksamhet.
Tidigare år, med facit i hand, är det lätt att se att en del nämnder inte redovisat hela bilden.
Vi hoppas på en mer ärlig redovisning framöver.
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